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Welcome to CUMC 2022 !
Bienvenue au CCÉM 2022 !

Welcome - Mot de bienvenue

It’s with great joy that we welcome you (in-person !) in Quebec for the 2022 edition of the CUMC.
Over 150 students from Canada and beyond will gather in Université Laval from July 13 to 17 to
give talks and listen to others, attend keynote lectures, and participate in several mathematical and
social activities. We hope that you will enjoy your stay at Université Laval as well as the beautiful
city of Quebec.

CUMC 2022 Organizing Committee
William Verreault (President), Ludovick Bouthat, Anthony Doyon, Philippe Drouin, Charlotte Lavoie-
Bel, Philippe-André Luneau, Philippe Petitclerc, and Dominik Richard.

C’est avec beaucoup de joie que nous vous accueillons (en personne !) à Québec pour l’édition 2022
du CCÉM. Plus de 150 étudiants du Canada et d’ailleurs vont se rassembler à l’Université Laval du
13 au 17 juillet pour donner des présentations et en écouter d’autres, assister à des présentations
plénières et participer à diverses activités mathématiques et sociales. On espère que vous apprécierez
votre séjour dans notre université ainsi que la merveilleuse ville de Québec.

L’équipe du CCÉM 2022
William Verreault (President), Ludovick Bouthat, Anthony Doyon, Philippe Drouin, Charlotte Lavoie-
Bel, Philippe-André Luneau, Philippe Petitclerc et Dominik Richard.

Location - Emplacement

Most activities will take place in the science and engineering building, Pavillon Alexandre-Vachon
(VCH), located at 1045 Av. de la Médecine. See the block schedule and student talks schedule for room
numbers, as well as the description of the activities for more information on where each activity takes
place. Note that the Wine and Cheese takes place in the Pavillon d’Optique-photonique (COPL),
the Movie Night takes place in the Pavillon Louis-Jacques-Casault (CSL), and the Programming
Workshop takes place in the Pavillon Adrien-Pouliot (PLT), all of which are near each other. We
will usually move as a big group to go to these activities.

La plupart des activités auront lieu dans le bâtiment des sciences et génie, le Pavillon Alexandre-
Vachon (VCH), situé au 1045 Av. de la Médecine. Regardez l’horaire général et l’horaire des présenta-
tions étudiantes pour les numéros des salles, et les descriptions des activités pour plus d’information
sur l’endroit où chaque activité va prendre place. Notez que le Vin et fromage aura lieu au Pavillon
d’Optique-photonique (COPL), la Soirée cinéma au Pavillon Louis-Jacques-Casault (CSL) et l’atelier
de programmation au Pavillon Adrien-Pouliot (PLT), qui sont tous situés près les uns des autres.
On va généralement se déplacer en un gros groupe pour aller à ces activités.
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